

ARKITEKTURSEKTIONENS

Styrelseråd

10-01-2024

Plats: 315

Fika: Chokladboll

Närvarande: Vincent, Klara, Anna, Jennifer, Evelyne, Sofia och Samuel (zoom)

1. mötet öppnas kl. 12:03

2. fika samkväm- klara

3. Uppföljning sen senast

Det blir mycket AJ då det inte blev så mycket UJ.

Utkast för nämnd-grej är klar

Policy för utskott och nämnder kan snart bli klart, bestämt styrelse kväll efter skolan nästa vecka 17/1

4. inför SM

Vi vill nämna grupprummen, propositioner till SM

Nästa vecka kan vi bestämma vem som gör vad, lokal ska bokas

Pessa nämnd-ansvariga att söka eller hitta efterträdare

Ansvars-befrielser som Vincent ska lösa

Fråga SM, om vi ska hyra hantverkare, köpa in nya möbler, fixa garderob systemet m.m. för att få lokalen trevlig, då vi har massa pengar

Lägga in pengar i ett lokal-konto istället för sparkonto/bilkonto

Diskutera vad en plan för att skaffa el lådcykel hade kunnat vara

5. fortsätta med guider policys

Typ redan diskuterats

6. förråd

Vi ska stå själva på förrådet i stadgarna står organisationsnummer och hur vi skickar fakturor

7. sektionlokalen förbättringsområden

FOGA och Event har också rätt till förrådet i bygget, Festeriet ska inte ha hela själv. Det behövs även städas igenom

8. äskning

Linn skickade in en äskning på 2 st disskorgar till bygget, kostar 608kr

7/7 röstar ja

9. övrigt

Det borde vara mer tydligt vem, talman eller kommunikatör, som ska ha kontakt med valberedning och hur långt innan, ska vara med i SM-guide

1 mars har bygg S-länken gasque i kröken

Studienämndens termins enkät är klar men när släpps den? Efter jul så snart

Datas vår bal 23e mars, anmälan senast 1a februari: Sofia vill gå :)

10. mötet avslutas kl. 12:53